
  

 

2023-04-11, 9:00 h 

Plzeň, A kafe, Jetelová 2, 326 00 Plzeň 2-Slovany-Východní Předměstí 

 

Zápis z jednání 04/2023 

Přítomni: Lukáš Grundler – hejtman Karlovarský kraj, Milan Bejček – hejtman Plzeňského kraje, Václav 

Michálek – člen VV, Pavel Strejček – člen VV, Vladimír Grosser – člen VV, Václav John – člen VV,  Václav 

Patera – manažer regionu, Dominik Dolejš – koordinátor regionu  

1)Jednání zahájil Milan Bejček, který řídil jednání. VV schvaluje program jednání / usnesení 2023-04-01 

2)VV schvaluje zápis z minulého jednání / usnesení 2023-04-02 

3)Zapisovatelem zápisu je Dominik Dolejš, ověřovatelem je V. Patera 

4)Ligová komise 

Dominik Dolejš předložil návrh systému soutěží na nadcházející sezonu 2023/2024, nastínil přípravu na 

ukončení sezony, sekretariátem byl rozeslán dotazník ohledně předpokládaného počtu týmů, které budou 

oddíly přihlašovat do soutěží příští sezonu. Dále pak proběhla schůze sekretariátu LK se zástupci oddílů. 

Diskutováno neadekvátní zvýšení licencí za soupisku. 

5)Komise rozvoje. 

Václav Patera uvedl, že o víkendu proběhne rozvojový turnaj mužů 3+1 na hale Slavia VŠ Plzeň, 

kontaktovány byly týmy amaterské florbalové ligy a byla navrhnuta organizace jejich finálového turnaje. 

Informace také o nadstavbovém turnaji elévů v Sušici na konci dubna, probíhá přihlašování týmů do 

turnaje. 

6)Ekonomika 

Pavel Strejček informoval o plnění regionálního rozpočtu. 

7)Komise mládeže a metodiky 

Příprava dívčích týmů na regionální výběry, konaly se nadstavbové semináře. 

8)Komise rozhodčích a delegátů. 

Václav John informoval o probíhajících seminářích rozhodčích pro všechny licence, Václav Patera pak 

nastínil problémy s nominacemi vhledem k častému obsazování utkání mimo region a zmínil také problémy 

s nominacemi na nadstavbové části ceslostátních soutěží. Řešeno téma spolupráce rozhodčí/trenér/delegát. 



  

 

9)Komise marketingu a medializace 

Dominik Dolejš informoval o větší frekvenci publikování příspěvků na sociální sítě vzhledem k play-off 

celostátních soutěží, informovanost o regionálních soutěžích mládeže a dalších kategorií, na instagramu má 

stránka ČF KVaPL k datu jednání VV více než 400 sledujících. 

10)Různé 

VV bere na vědomí informace ze sekretariátu 

VV bere na vědomí zápis z cel VV 

VV bere na vědomí informace z komisí na cel. úrovni 

VV bere na vědomí materiály k připomínkování – bez připomínek 

11)Termín příštího jednán dle dohody 10.5.2023 / usnesení 2023-04-03 

 

Pokud není uvedeno jinak proběhlo hlasování: 

6-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Konec jednání: 12:15   

 

Zapsal: D. Dolejš, Ověřil: V. Patera 

 

 


